
PROTOKÓŁ Nr 16/08

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik
w dniu 07 listopada 2008r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu udział wzięli:
1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
3. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
4. Pan Stefan Troc - Przewodniczący Rady Gminy
5. Pan Janusz Majewski - Akademia Rolnicza w Poznaniu
6. Pan Artur Jaworski - pracownik Urzędu Gminy
7. Pani Jolanta Galecka - pracownik Urzędu Gminy

Obradom Komisji przewodniczył Pan Stefan Troc – Przewodniczący Rady Gminy.

Porządek posiedzenia:
1. Rozpatrzenie wniosków inwestycyjnych i remontowych zgłoszonych do realizacji na  

2009r.
2. Zaopiniowanie następujących projektów uchwał:

● w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  na  lata  2009-2010  programu  pn.  ,,Analiza  
możliwości i kierunków rozwoju turystyki w gminie Mielnik”.

● zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Mielniku.

● w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Mielnik  do  Stowarzyszenia  ,,Lokalna  Grupa 
Działania – Tygiel Doliny Bugu”.

● w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu członka ochotniczej straży pożarnej z  
terenu gminy Mielnik.

● w sprawie  wprowadzenia  zmian w uchwale  Nr  XVII/75/08  z  dnia  27  sierpnia  
2008r.

● w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu
● w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008r.
● obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2008r.  

przyjętej do wymiaru podatku rolnego na 2009r.
3. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Pan Jan Weremijewicz
Wyraził  zdziwienie,  że  w zestawieniu wniosków z sołectw umieszczono również wnioski 
osób indywidualnych.
Pan radny uważa również, że chodniki we wsiach należy budować tylko po jednej stronie 
drogi, bo chodniki, które już zbudowano, w wielu miejscach zarosły trawą i chwastami.
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Pan Wójt Gminy
Sołtys z Mielnika nie zauważył problemu tych osób, stąd, zdaniem Pana Wójta, dobrze się 
stało, że wnioski te znalazły się w zestawieniu. Za duże pieniądze sprzedaliśmy działki  w 
kamieniach, to należy pomyśleć o doprowadzeniu tam wody i zbudowaniu drogi dojazdowej.
Jeśli chodzi o wymienione inne drogi dojazdowe do działek, to Pan Wójt nie bardzo orientuje 
się o jakie drogi chodzi.
Pan Wójt stwierdził, że największy problem w naszej gminie stanowią szamba i w przyszłym 
roku bezwzględnie musimy rozpocząć budowę oczyszczalni, nawet z własnych środków, jeśli 
nie uda sie pozyskać środków z zewnątrz.

Pan Adam Tobota, Pan Kazimierz Tobota
Wyjaśnili,  że chodzi o przedłużenie ulicy Tarniny i  działki  do których prowadzą te drogi 
znajdują się w obszarze zagospodarowania przestrzennego.
Pan Adam Tobota zaapelował do Pana Wójta, aby podjął działania mające na celu zakazanie 
wylewania szamba po lasach i polach oraz na wysypisku, jak to obecnie ma miejsce. Należy 
uczulić na te sprawy Panią dyrektor ZGK.

Pan  Wójt  Gminy przedstawił  wnioski  złożone  do  budżetu  gminy  na  2009r.  i  omówił 
możliwość ich realizacji ze środków budżetu gminy.

(w zał. na str..........prot.)

Pan Stefan Troc zwrócił się z zapytaniem czy jest już pozwolenie na budowę oczyszczalni?
Czy projektant przewidział, że do oczyszczalni będą głównie dowożone ścieki?

Pan  Wójt poinformował,  że  jesteśmy  w  trakcie  uzyskiwania  pozwolenia,  projekt 
oczyszczalni uwzględnia dowożenie ścieków z szamb.
Poinformował również, że plan urządzenia parku przewiduje budowę fontanny, której koszt 
wyniesie 100 tys.złotych.

Pan Kazimierz Tobota stwierdził, że należy kontynuować urządzenie parku, to nie będzie 
kolidować z innymi rzeczami.

Pan Wójt zapewnił, że w dniu jutrzejszym podpisze z wykonawcą umowę na prace w parku.

Pan Adam Tobota
Zdaniem Pana radnego park powinien być żywym miejscem, gdzie ludzie przyjdą posiedzieć, 
posłuchać muzyki, itp.
Pan radny zaproponował, aby nawiązać kontakt z Akademią Górniczo-Hutniczą w Krakowie 
i zrobić badania wody i kredy w Mielniku, ponieważ mamy kłopot z określeniem bogactw 
jakimi dysponujemy.

Pani  Maria  Boguszewska zgłosiła  wniosek  w  sprawie  bezpłatnego  internetu  na  terenie 
gminy.

Pan Sekretarz Gminy w kwestii  internetu wyjaśnił,  że możliwości są, ale trzeba jeszcze 
poczekać. Są dwa programy w ramach RPO.
Pan Sekretarz przedstawił również informacje na temat przebiegu trasy rowerowej na terenie 
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naszej gminy. Program ten obejmuje 5 województw ściany wschodniej. W sprawie tej odbyły 
się już konsultacje  wojewódzkie,  będą jeszcze konsultacje krajowe. Przy trasie  rowerowej 
zbudowane zostaną wiaty na rowery i punkty widokowe, jednak gro środków na ten cel trafi 
do miast.

Do punktu 2.

Pan  Janusz  Majewski  z  Akademii  Rolniczej  w  Poznaniu  przedstawił  i  omówił 
przygotowaną  przez  siebie,  na  zlecenie  Urzędu  Gminy,  “Analizę  możliwości  i  kierunków 
rozwoju turystyki w gminie Mielnik”.

Pan Artur  Jaworski –  inspektor  ds.informatyki  w Urzędzie  Gminy  przedstawił  radnym 
projekt nowej strony internetowej Gminy. Adres dostępu do strony : test.mielnik.com.pl.
Obaj Panowie odpowiadali na liczne zapytania radnych.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  10  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji na lata 2009-2010 programu pt.  ,,Analiza 
możliwości i kierunków rozwoju turystyki w gminie Mielnik”.

(w zał. na str..............prot.)

Pan Sekretarz Gminy przedstawił radnym projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mielniku.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  10  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt  uchwały  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Statutu  Gminnego  Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Mielniku.

(w zał. na str..............prot.)

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Mielnik 
do Stowarzyszenia ,,Lokalna Grupa Działania – Tygiel Doliny Bugu”.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  10  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Mielnik do Stowarzyszenia ,,Lokalna Grupa 
Działania – Tygiel Doliny Bugu”.

(w zał. na str..............prot.)

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości 
ekwiwalentu członka ochotniczej straży pożarnej z terenu gminy Mielnik.
Pan Wójt proponuje kwotę 15 złotych za każdą godzinę udziału w działaniu ratowniczym lub 
szkoleniu pożarniczym organizowanym przez PSP lub gminę.

Pan Kazimierz Tobota
Stwierdził, że byłby skłonny poprzeć projekt tej uchwały pod warunkiem, że nie będzie to 
dotyczyć udziału strażaków w ochronie meczy.
Jeśli strażacy-ochotnicy mają mieć płacone za ochronę meczy, to Pan radny proponuje stawkę 
10 złotych za godzinę
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Pan Sekretarz wyjaśnił, że uchwała precyzyjnie mówi za co strażakom-ochotnikom wypłaca 
się ekwiwalent. Nic więcej nie może tu wyjaśnić.

Za  wnioskiem  Pana  Toboty  w  sprawie  obniżenia  ekwiwalentu  do  10  złotych  za 
godzinę głosowało 3 radnych, 7 radnych wstrzymało się od głosu.
Wniosek przeszedł.

Komisje  Rady  4  głosami  za,  przy  6  glosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie 
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  członka 
ochotniczej  straży  pożarnej  z  terenu  gminy  Mielnik.  Kwotę  ekwiwalentu  ustalono  na  10 
złotych za godzinę.

(w zał. na str..............prot.)

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w sprawie  wprowadzenia  zmian  w 
uchwale Nr XVII/75/08 z dnia 27 sierpnia 2008r.
Pani Skarbnik wyjaśniła, że potrzeba podjęcia w/w uchwały wynika z faktu, że podpisano 
kolejny  aneks  do  umowy,  gdzie  kwota  na  remonty  uległa  zmniejszeniu,  zwiększono  zaś 
kwotę na odnowę. Ogólna suma dotacji nie ulega zmianie.

Pan  Jan  Weremijewicz po  raz  kolejny  podniósł  sprawę  źle  wykonanych  poboczy  przy 
drodze powiatowej Mielnik-Maćkowicze.

Pan Sekretarz wyjaśnił,  że  nie  został  jeszcze  dokonany odbiór  tych  prac.  Poinformował 
również na temat sytuacji dotyczącej budowy dróg przez powiat na terenie Gminy Mielnik.

Komisje  Rady  11  głosami  za,  przy  2  głosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XVII/75/08 z 
dnia 27 sierpnia 2008r.

(w zał. na str..............prot.)

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Siemiatyckiemu.
Pan Sekretarz poinformował radnych, że w zamian za udzieloną pomoc na dofinansowanie 
zakupu  lekkiego  samochodu  dowodzenia  i  łączności  dla  Państwowej  Straży  Pożarnej  w 
Siemiatyczach, PSP przekaże Gminie Mielnik będący na jej wyposażeniu samochód Nissan 
Terrano.
Poproszony przez  radnych  o  większą  informację  na  temat  samochodu,  który  miałby  być 
przekazany gminie, Pan Sekretarz zadzwonił w tej sprawie do Państwowej Straży Pożarnej w 
Siemiatyczach.

Po wyjaśnieniach udzielonych przez PSP Komisje Rady przy 1 głosie za, 9 głosach sprzeciwu 
i  2  głosach  wstrzymujących  się,  negatywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu.

(w zał. na str..............prot.)

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2008r.
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Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  12  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008r.

(w zał. na str..............prot.)

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w sprawie  obniżenia  średniej  ceny 
skupu  żyta  za  okres  pierwszych  trzech  kwartałów  2008r.,  przyjętej  do  wymiaru  podatku 
rolnego na 2009r.
W roku bieżącym cena żyta do podatku rolnego wynosi 30 zł/qwintal.

Pan Jan Weremijewicz zgłosił propozycję obniżenia ceny żyta do kwoty 25 zł/qwintal.

Komisje  Rady  8  głosami  za,  przy  4  głosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie 
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta  za  okres 
pierwszych trzech kwartałów 2008r., przyjętej do wymiaru podatku rolnego na 2009r. Cenę 
żyta ustalono na 25 złotych za qwintal.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 3.

Pan  Jan  Weremijewicz zwrócił  uwagę,  że  autobusami  szkolnymi  jeżdżą  nietrzeźwi 
pracownicy  z  jednostek  organizacyjnych  gminy.  Dobrze,  że  mieszkańcy  gminy  mogą 
korzystać  z  tej  komunikacji,  jednak  nietrzeźwi  nie  powinni  być  zabierani  do  szkolnego 
autobusu.

Pan Adam Tobota zwrócił się z zapytaniem czy woda z wodociągu gminnego jest już zdatna 
do bezpośredniego spożycia.

Pan Sekretarz Gminy poinformował, że nie ma wiedzy na ten temat.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała :
Elżbieta Szymańska

 
Przewodniczący Rady

                                                                                                        Stefan Troc


